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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 25. 02. 2008 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Jitka 
Kostelníková  

 

I. Chod fakulty: 

 Tajemník DIFA informoval, že kolegium rektora odsouhlasilo návrh rozpočtu na rok 
2008. 

 Tajemník DIFA informoval, že jednal s K. Boukalovou, která má zájem nahradit MgA. 
Kostelníkovou na pozici referentky Zahraničního oddělení DIFA JAMU. Ke změně dojde 
pravděpodobně na sklonku prázdnin, nejpozději však od příštího akademického roku. 

 Studenti DV, kteří organizují projekt Divadlo Fórum požádali, aby jim byl umožněn 
přístup do budovy fakulty do 24.00 hod., a to ve dnech 4. – 8. 3. 2008. Tajemník DIFA 
doporučuje, aby byl přístup do budovy fakulty umožněn těmto studentům pouze do 23.00 

hod. a aby byla vedoucí předmětu (MgA. R. Macková) zvážen počet nezbytných dní. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Tajemník informoval, že od 28. 6. do 4. 7. 2008 proběhne Letní škola muzikálu pod 
vedením Mgr. K. Hegnera. 

 Kolegium děkana navrhuje, aby Letní školu herectví vedl MgA. L. Rieger, Ph.D. 
Vedením letní školy je třeba s MgA. Riegerem projednat. 

 Ing. Oulehlová informovala, že od 1. 3. 2008 bude MgA. E. Ventrubové převedena forma 
doktorského studia z denní na kombinovanou (viz žádost studentky při zahájení studia). 

 Studentka doktorského studijního programu Mgr. Art. L. Blažková žádá o přerušení studia 
na letní semestr 2007/2008. Žádosti bylo vyhověno. 

 MgA. P. Jarčevský žádá o ukončení studia v doktorském studijním programu. Žádosti 
bylo vyhověno. 

 Ateliér DV žádá o přidělení mimořádného stipendia pro 7 studentů 1. ročníku 
magisterského studia, a sice jako náhradu výdajů za cestu. Tito studenti se 5. 3. 2008 
zúčastní dílny „Spolu pospolu“ v Praze. Účastnický poplatek si uhradí studenti. 

 Doc. S. Macková informovala, že výuku předmětu Herecká výchova převezme za MgA. I. 
Jarčevského MgA. J. Hájek. 

 Prof. Turba informoval, že v příštím akademickém roce převezme výuku za A. 
Ditrichovou nový pedagog ateliéru P. Nadaud. 
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 Prof. N. Brettschneiderová požádala o změnu pomocné odborné síly. Změna byla 
odsouhlasena. 

 Student BcA. J. Maroušek (2. Mg. S) požádal se souhlasem vedoucího ateliéru prof. J. 
Zavarským o rozložení studia z důvodu spolupráce s ateliérem VDN. Kolegium děkana 
žádosti nevyhovělo – avizovaná spolupráce není podmíněna statutem studenta (navíc je 
nutné držet počet studentů na současném stavu).  

 Studentka R. Sičová (2. JT) žádá o zrušení předmětu osobní specializace Ruský jazyk. Její 
žádosti bylo vyhověno. 

 Student P. Hyža (1. ČH) požádal o přerušení studia na dobu 2 let, a to z důvodů studia na 
jiné škole. V žádosti chybí vyjádření vedoucího ateliéru, tj. doc. O. Smilkové. Kolegium 
děkana přerušení studia nedoporučuje, chce-li student studovat na jiné škole, měl své 
studium na DIFA ukončit. 

 Tajemník DIFA požádá M. Valu, aby informoval vedoucí jednotlivých ateliérů o tom, 
který z pedagogů se ještě nepřihlásil do SISu. Tajemník napíše jménem děkana DIFA 
dopis, ve kterém bude apelovat na pedagogy, aby v SIS začali pracovat. Termín odeslání 
tohoto dopisu je do konce února. 

 Děkan DIFA informoval, že rektor JAMU požádal o prodloužení akreditace čtyřletého 
magisterského studijního oboru a dále požádal o akreditaci nového oboru Audiovize a 
multimediální tvorba na 3 roky. 

 Proděkanka pro studijní záležitosti doc. S. Macková zpochybnila své povinné zastoupení 
v Kolejní komisi. Koleje by měl řídit samosprávný orgán, v němž by byli zastoupeni jen 
zaměstnanci koleje a studenti JAMU - dle doc. Mackové již fakulty nemají opodstatněný 
důvod ovlivňovat chod kolejí. 

III. Zahraniční záležitosti: 

 MgA. Kostelníková informovala, že od 11. – 16. 3. 2008 přijede na DIFA G. Lifanov. 
DIFA JAMU pomůže zajistit ubytování, všechny náklady si hradí GL sám. 

 Dále informovala, že doc. O. Smilková má možnost zúčastnit se Konference k 60. výročí 
založení NATFA v Sofii, Bulharsko. Akce se koná ve dnech 20. – 23. března 2008. DIFA 
uhradí pouze cestu - kolegium děkana souhlasí a doporučuje, aby na konferenci přednesla 
příspěvek. 

 MgA. Kostelníková informovala, že podle Zahraničního oddělení rektorátu JAMU může 
studentka E. Kamozinová prodloužit svou stáž v zahraničí. Jednu z podmínek prodloužení 
stáže, kterou stanovilo kolegium děkana je, že bude souhlasit vedoucí diplomové práce 
studentky. Doc. Hlaváčková se však prozatím nevyjádřila - s definitivním souhlasem se 
čeká na vyjádření doc. Hlaváčkové. 

 Zájem o spolupráci s DIFA JAMU na základě bilaterálních smluv má škola z Turecka 
(konkrétně by se jednalo o spolupráci s ateliérem scénografie, prof. Zavarský i MgA. 
Bláhová projevili o spolupráci zájem). Kolegium děkana se spoluprací souhlasí, ale 
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doporučuje vyslat 1 studenta a pedagoga, ateliér scénografie musí před podpisem smlouvy 
navrhnout konkrétní osoby. 

 Dále o spolupráci na bilaterální úrovni projevila zájem i škola z Rigy. Kolegium 
spolupráci doporučuje a podporuje. 

 MgA. Kostelníková informovala, že v úterý 26/2 začíná výuka angličtiny pro vyjíždějící 
studenty. Vyučujícím je A. Oakland (pedagog HF), kurz bude financován z grantu. 

IV. Projekty a granty: 

 Kolegium děkana projednalo přípravu ESF projektů, do 29. 2. 2008 fakulta upřesní 
záměry: 

 Odborné praxe a stáže studentů JAMU v reálném prostředí umělecké praxe: do 
projektu nebudou zapojeni studenti dramatické výchovy a mezi partnery projektu 
nebudou patřit klinické ZŠ. Studenti JT budou moci stáže absolvovat i ve firmě 
Art Lighting, s.r.o. S Českým rozhlasem bude o spolupráci jednat prof. Oslzlý, 
děkan osloví doc. Kolegara, aby jednal s ČT.  

 Inovace stud. programu Dramatická umění, Inovace stud. programu v oblasti 
audiovize a divadelní tvorby: zástupci kolegia děkana projednají přípravu záměrů 
projektů na dnešní schůzce (po kolegiu děkana). 

 Výzkum performativnosti a souvisejících nových technologií v oblasti dram. 
umění: děkan DIFA se v úterý sejde s děkanem HF a projednají přípravu tohoto 
projektu. 

V. Různé: 

 Dne 29. 2. 2008 proběhne doktorská zkouška a obhajoba disertační práce studenta MgA. 
Marka Hlavici (školitel prof. P. Oslzlý, předseda komise prof. J. Kovalčuk. 

 Dne 29. 2. 2008 se bude od 13.00 do 14.30 hod. v místnosti č. 104 konat přednáška doc. 
JUDr. Jiřího Srstky, ředitele DILIA na téma „Současné problémy autorského práva“.  

 

 
 
zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 

 


